



RETURN BIDS TO :
RETOURNER LES SOUMISSIONS À :
 Bid Receiving - Réception des soumissions:

Correctional Service Canada (CSC)
Contracting Operations
 100-33991 Gladys Avenue
 Abbotsford BC V2S 2E8
 ATTN: SANDRA WILFORD

SOLICITATION AMENDMENT
MODIFICATION DE L'INVITATION

Tender to: Correctional Service Canada

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Soumission à : Service Correctionnel du Canada

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments — Commentaires :

Issuing Office – Bureau de distribution

Correctional Service Canada (CSC)
 Contracting Operations
 100-33991 Gladys Avenue
 Abbotsford BC V2S 2E8
 ATTN: SANDRA WILFORD

Title — Sujet: Metal Stairs, Railings & Landing Escaliers, garde-corps et paliers en métal	
Solicitation No. — No. de l'invitation 21C41-19-3180287/A	
Solicitation Amendment No. — No. de modification de l'invitation 003	Date: 13-June-2019 13-juin-2019
GETS Reference No. — No. de Référence de SEAG	
Solicitation Closes — L'invitation prend fin at /à : 2:00 PM (EDT/HAE) on / le : 24-June-2019 24-juin-2019	
F.O.B. — F.A.B. Plant – Usine: <u> </u> Destination: <u> </u> Other-Autre: <u> </u> X	
Address Enquiries to — Soumettre toutes questions à: Sandra Wilford Sandra.Wilford@csc-scc.gc.ca	
Telephone No. – No de téléphone: 604.870.6130	Fax No. – No de télécopieur: 604.851.3221
Destination of Goods, Services and Construction: Destination des biens, services et construction: Collins Bay Institution, Kingston ON Établissement de Collins Bay, Kingston ON	
Instructions: See Herein Instructions : Voir aux présentes	



Solicitation Amendment 003 is issued to:

1. Respond to question 1 received during the solicitation period.
-

1. Question and Answer 1:

Question 1:

Would you please clarify which stairs, railings, etc. are existing and which are to be constructed by this contract. Is it only the stairs, landing and railing on drawing A800, if so are the footings and thickened concrete pad in place or do we need to cut the existing slab?

Answer 1:

The contract is limited to the stairs, railings and landings identified on A800. The foundation is poured to support the exterior set of stairs. The concrete pads are not in place and no concrete cutting is required.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.



La modification 003 à l'invitation est émise pour:

1. Répondre à la question 1 au cours de la période d'invitation.
-

1. Question et réponse 1:

Question 1:

Pourriez-vous préciser quels escaliers, balustrades, etc. existent et lesquels doivent être construits dans le cadre de ce contrat? S'agit-il uniquement des escaliers, des paliers et des balustrades sur le dessin A800? Dans l'affirmative, est-ce que les assises et l'épaisse dalle en béton sont en place ou devons-nous couper la dalle existante?

Réponse 1:

Le contrat est limité aux escaliers, balustrades et paliers identifiés sur le dessin A800. La fondation est coulée pour supporter les escaliers extérieurs. Les dalles de béton ne sont pas en place et aucune coupe dans le béton n'est requise.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS RESTENT LES MÊMES.